
 
 

 

  

Verslag open forum sportraad 
 

 

DATUM: 

 

Woensdag 22 juni, 20 uur cafetaria GC Felix Sohie 

AANWEZIG: Joy Sergeys, Jan Kunnen, Rob Onderwater, Kenzo Vermeesch, 

Daisy Huleu, Marijke De Rudder, Gunter Denayer, Dirk Craps, 

Deborah Exner, Simon De Broyer, Paul Vanloo, Johan Catrysse, 

Jan Kunnen, Nico Denayer  

Secretariaat: Karel Rowies 

  

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

1. DIMITRI DE PAUW: SPORT NA SCHOOL 

 

Dimitri licht toe wat sport na school (SNS) inhoudt. 

 

Voor wie: voor leerlingen van het secundair onderwijs  

Wanneer: SNS is schooljaar gebonden en legt de focus vooral op activiteiten na de 

lesuren, (na schooltijd tot +/-22u). Het is de bedoeling dat de kinderen kunnen hoppen 

van sport naar sport om zo verschillende sporten uit te proberen. 

Doelgroep: het doel is vooral de niet actieve leerling aan het sporten te krijgen en zo 

kennis te laten maken met het sportaanbod en als doel zich in te schrijven in een sportclub. 

De leerling kan dan hoppen  van sport naar sport en zo verschillende disciplines 

uitproberen. 

 

Meer info zie PowerPoint in bijlage. 

 

Vragen: 

Vraag Johan: wat bedoelen jullie met naschools?  

Antwoord Dimitri: na schooltijd tot in de avond +/-22u maar niet op weekends en in 

schoolvakanties. 

  

Vraag Johan: veel clubs draaien op vrijwilligers en er is dus geen interesse om vroege 

lessen om +/-16u te geven. Hetzelfde probleem stelt zich ook voor in het weekend. 

Antwoord Dimitri: geeft aan dat het vooral de bedoeling is om van een sport te kunnen 

proeven en dan door te stromen naar de club. Dus als ze naar een werking in de week 

komen via SNS en gebeten zijn door een bepaalde sport is het de bedoeling dat ze zich 

inschrijven in de club. 

 

Vraag Rob: kinderen melden zich aan met de app. Is dit het enige bewijs dat ze 

deelgenomen hebben aan een les? 

Antwoord Dimitri: SNS kan zien wie er is ingecheckt via de app. Gebruikers zonder 

smartphone hebben een fysieke pas. De club moet zelf de aanwezigheden bijhouden en 

doorgeven aan SNS. Zij zullen dan achteraf de beurten in rekening brengen. 
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2. VERKIEZINGEN NIEUW BESTUUR 

 

Voorstelling nieuwe kernleden: 

 

Joost De Wolf: voorzitter bij HTC Isca 

Nico Denayer: lesgever Groene Dal (5e leerjaar), oprichter van Uniko.  

Martijn Kayaert: afwezig, hij zal zich voorstellen op het volgende forum. 

 

Iedereen is akkoord dat de voorgestelde leden toetreden tot de kern. 

Jan Kunnen vertrekt in oktober naar het buitenland en zal zijn rol als kernlid niet meer 

vervullen. 

Rob wil de rol als voorzitter op zich nemen. Niemand heeft hier bezwaar tegen. 

 

 

3. ADVIES VOORSTEL SUBSIDIEREGLEMENT 

 

Daisy licht toe dat de aanpassingen, die na de voorstelling van het subsidiereglement 

geformuleerd werden, reeds verwerkt zijn in het reglement. Dit werd doorgestuurd via 

mail. Er is een algemene indruk dat het nieuwe reglement gedragen is door de sportclubs. 

 

Vragen: 

Vraag Johan: elke categorie heeft een maximum bedrag. Waarom of hoe is drempel 

bepaald? Categorie C maximum 500€ en categorie B maximum 2500€.  

Antwoord Daisy: dit bedrag ligt vast. Daarom is er ook geen stappenplan zichtbaar. 

Er kan verschil zitten in de basissubsidie naargelang er meer of minder clubs zijn. Het 

bedrag zal dan procentueel verdeeld worden. 

 

Vraag Johan: geeft aan dat hij moeite heeft met sommige voorbeelden van de impulsen te 

concretiseren. Hij haalt het voorbeeld van zelfredzaamheid aan. 

Antwoord Daisy: het is de bedoeling om ruim te formuleren hoe deze impuls bereikt wordt. 

Marijke voegt eraan toe dat Stijn (Baristaz) meegaf dat we bereid zijn om mee na te 

denken over ideeën. Het seizoen 2022-2023 zal een proefjaar zijn, we zullen openstaan 

voor het samen zoeken naar oplossingen indien er vragen zijn over bepaalde impulsen. 

 

Paul Vanloo: wat is verjonging? 

Antwoord Joy: Continuïteit van de club garanderen en actief op zoek gaan naar nieuwe 

leden en bestuursleden/vrijwilligers. 

 

Gunther Denayer: moet je als je in een categorie C zit als club ook voldoen aan de 

voorwaarde van categorie D? 

Antwoord Daisy: je moet altijd aan alle voorgaande voorwaarden van een lagere categorie 

voldoen om te kunnen stijgen van categorie. Als je in aanmerking komt voor categorie C 

heb je sowieso aan alle punten van categorie D voldaan. 

 

Gunther Denayer: wat is een trainingsmoment?  

Antwoord Daisy: er is geen tijd specifieke tijd op geplakt.  Dit kan 1 uur, 2 uur, of meer 

zijn.  

 

Voorbeelden:  

-les van 1,5 uur met 1 of meerdere trainers aan 1 doelgroep is 1 trainingsmoment. 

-les in de voormiddag met een competitiegroep  en met 3 trainers is 1 trainingsmoment 

-2 lessen gegeven op hetzelfde tijdstip verdeeld over 2 delen van de Dojo met telkens 1 

trainer per les zijn 2 trainingsmomenten. 

 

Rob haalt aan dat het belangrijk is om de impulssubsidies aan te vragen om een min of 

meer gelijkgestelde subsidie als andere jaren te bekomen. 
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Dirk geeft aan om  samen te zitten met de gemeente om te overleggen over specifieke 

noden en behoeften die gepaard gaan met de komst van de nieuwe turnhal. Daisy geeft 

aan om afspraak te maken met Joy vanaf september. 

Rob licht toe dat Gympies de enige club is die minder subsidie zal krijgen ten opzichte van 

het vorige reglement. 

 

4. SEIZOENKALENDER 

 

Iedereen heeft tijdig zijn seizoenaanvraag voor 2022-2023 ingediend. Deze deadline was 

15 mei. 

 

Vraag Gunther: is er al nieuws over het voorstel dat gedaan werd door zijn club?  

Zijn club vroeg de 2 delen van de dojo voor het komende seizoen maar dat is niet mogelijk 

omdat ze de zaal zoals huidig seizoen moeten delen met Ryo Dojo. Hij stelt vast dat het 

gelijktijdig lesgeven van twee clubs moeilijkheden geeft op het gebied van 

verstaanbaarheid van de lesgevers. We hebben hierover samengezeten met beide partijen 

en de vraag werd gesteld om Ryo dojo naar de polyvalente zaal te verhuizen. De andere 

optie was om een wand of gordijn te plaatsen dat het lawaai zou beperken. 

 

Antwoord Daisy: Joy heeft reeds vermeld via mail dat het niet mogelijk is om uit te wijken 

naar de polyvalente zaal. Er is hiervoor ook geen budget om deze zaal in te richten en dit 

is ook technisch niet mogelijk. Ook het idee om een oplossing te zoeken voor het lawaai 

te dempen (een akoestisch gordijn of wand) is een te grote investering waar momenteel 

geen budget voor is. 

 

5. UPDATE MASTERPLAN SPORT 

 

Joy ligt toe dat de werken van de bouw van de voetbal-  en tennisaccommodatie op schema 

liggen. De planning voor de verdere uitbreiding is als volgt: 

• Padelvelden klaar tegen midden juli 

• Voetbal-  en tennisaccommodatie: afgewerkt eind januari 2023 

• Buitenaanleg oefenvelden voetbal: klaar tegen eind 2022 

• Buitenaanleg tennisterreinen: klaar april 2023 

• Turnhal: klaar mei 2023 

• Uitrusting turnhal: klaar juli 2023 

• Centrale parking: oktober 2023 

• Buitenaanleg kant Koldamstraat: januari 2024 

 

De Jonge Wingerd en de sporthal blijven bereikbaar alsook het kunstgras van ERCH. Het 

veld is toegankelijk via de doorgang langs de achterkant van de sporthal.  

 

Er zal wel hinder zijn tijdens de aanleg van de parking in 2023. Rob stelt de vraag of er 

geen grote events gepland zijn op dat moment? Karel zegt dat er in die periode, op de 

gewone werking momenteel geen extra events zijn gepland.  

 

Vraag Johan: hoeveel plaatsen zullen er beschikbaar zijn op de nieuwe parking van het 

SJC Koldam? 

Antwoord Joy: er zullen ongeveer 60-70 parkeerplaatsen beschikbaar zijn. 

 

Vraag Johan: gaat men een rond punt voorzien ter hoogte van de kruising met Albert 

Biesmanslaan en Overijsesteenweg? 

Antwoord Joy en Daisy: dit werd uitgebreid toegelicht door schepen Pieter Muyldermans 

op het vorige open forum. Hier werden een aantal voorstellen getoond dat door een 

studiebureau uitgewerkt zijn. Het voorbeeld waar de meeste voorkeur naar uit ging was 

het ontdubbelen van het fietspad iets verder dan de Kerkstraat. Gedetailleerde info 

hieromtrent vinden jullie terug in het verslag van 15 maart 2022. 
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6. TERUGKOPPELING INTERRADEN/DOENDERSBUDGET 

 

Twee weken geleden was het interraden overleg. Hier kwam het Doendersbudget ter 

sprake. Dit is een pot van 25.000 euro om burgerinitiatieven uit te werken. Er zijn een 

aantal interessante sport gerelateerde voorstellen uit de bus gekomen: overdekking 

petanqueterreinen aan het parkpaviljoen, uitbreiding van de fietsinfrastructuur, uitbreiding 

van de skate infrastructuur en ook de vraag naar meer zitbanken in Hoeilaart. Deze 

voorstellen zullen voorgesteld worden aan de bevolking. En dan zal er een stemming 

gehouden worden. Met het restbedrag zal men het volgende project uit die stemming 

proberen te financieren. 

 

Rob ligt toe dat het mobiliteitsplan over het fietspad aan de sporthal ter sprake is gekomen 

op het interraden.  De meerderheid koos daar voor het ontdubbelen van het fietspad zoals 

hierboven in punt 5 reeds werd vermeld. 

Vraag Johan: gaat er iets gedaan worden aan de blinde hoek in de bocht? Momenteel is 

het zicht beperkt en stelt de zichtbaarheid in vraag. 

Antwoord Joy: Een deel van de bomen/struiken zullen weggehaald worden om het zicht te 

verbeteren. 

 

7. VARIA/VRAGEN 

 

Daisy licht toe dat Karel haar taken zal overnemen tijdens haar zwangerschapsverlof (eind 

september tot eind februari). Daisy vraagt ook aan het open forum of de uitgenodigde 

spreker interessant is en of we dit in de toekomst nog organiseren. Indien er iemand 

voorstellen heeft gelieve deze dan zeker mee te geven. 

 


